

בס"ד

בית דין צדק דק"ק מנשסתר
Manchester Beth Din

JEWISH ECCLESIASTICAL COURT FOR GREATER MANCHESTER

אדר שני תשפ"ד

ALERTE CACHEROUTE

Nous aimerions porter à l'attention des consommateurs Cacher:

Les Nouilles aux Oeufs sous la marque Eldai - Sharon Valley, sont vendues dans les épiceries avec notre logo MK Cacher.

Nous voulons confirmer que nous n'avons eu aucun lien avec Eldai, que nous ne les avons pas autorisés à utiliser notre logo Cacher, et que ce produit n'est donc pas sous le He'hcher du Manchester Beth Din. Notre logo a été utilisé illégalement et des mesures correctives ont été prises.

KASHRUS ALERT

We would like to bring the following to the attention of Kosher consumers.

Egg Noodles under the brand Eldai – Sharon Valley, displays our Kosher MK logo.

We wish to confirm that we have had no connection with Eldai, have not authorised them to use our registered Kosher logo and therefore this product is not under the Hechsher of Manchester Beis Din. This has been used illegally and corrective action is being taken.



Jewish Community Centre, Bury Old Road, Manchester M7 4QY

Telephone: 0161-740 9711 Facsimile: 0161-721 4249 E-Mail: info@mbd.org.uk Web: www.mbd.org.uk Charity No: 1142133

A division of Manchester Beth Din Ltd

Company Limited by Guarantee No. 7477967 Registered in England & Wales
Registered Office: Jewish Community Centre, Bury Old Road, Manchester M7 4QY